
Referat	
Bestyrelsesmøde	mandag	den	04.5.2020	kl.	12-13.	Mødet	blev	

holdt	på	udearealerne	pga	smittefare	for	corona.	
	
Til	stede:	Abdirahman	Jama,	Peer	Bærholm,	Allan	Babiraz	og	René	Bøye	ref..	
	
	
Dagsorden	
	

1. Utætte	stigestrenge.	
Stigestrengene	er	udslidte	og	trænger	til	at	udskiftes.	I	den	anledning	bør	
afdelingen	søge	om	at	gøre	brug	af	dispositionsfonden.	

	
2. Orientering	fra	vicevært.	

	
	
Ad.1.	
Bestyrelsen	er	enige	om	at	der	iværksættes	en	undersøgelse	af	stigestrengene	mhp.	
udskiftning.	Flere	beboere	har	allerede	haft	vandskader.	Vandskader	hvor	det	har	
taget	3-4	måneder	at	udbedre	til	gene	for	beboerne.	
I	den	anledning	er	bestyrelsen	samtidigt	enige	om	at	søge	organisationsbestyrelsen	
om	at	gøre	brug	af	dispositionsfonden.	
	
Ad.2.	
Affaldsordningen	har	kørt	nogle	måneder.	Foreløbigt	ser	det	ud	som	om	antallet	at	
containere	er	overdimensioneret.	Antallet	bliver	tilpasset.	
Der	vil	være	flere	containere	end	med	den	tidligere	ordning.	Viceværten	
efterspørger	gode	ideer	til	en	mere	optimal	placering	af	containerne,	så	ingen	
containere	placeres	under	vinduer.	


